

工程生物科學學院產業博士班

115 學年度

最低修業年限	修業年限：一般生為二至七年；在職生為二至八年。
應修學分數	在規定修業年限內需修滿 15 學分（不含論文研究及專題演講），其中本院課程不得少於 9 學分（即本院以外各系所學分不得多於 6 學分）；逕行修讀博士學位者至少應修滿 30 學分（含碩士班所修課程學分，不含碩博班論文研究及專題演講），其中本院課程不得少於 24 學分。大學逕讀博士學位者，應至少修滿 30 學分，其中本院課程不得少於 24 學分（不含論文研究及專題演講）。
應修（應選）課程及符合畢業資格之修課相關規定	必修課程與畢業學分： 1. 專題演講（需修滿 4 學分） 2. 博士班書報討論（需修滿 2 學分） 3. 論文研究（需修滿 2 學分）

Ph.D. Program in Industrial Development of College of Biological Science and Technology

Academic Year 2026

Minimum Term of Study	The duration of study: Two to seven academic years for full-time PhD students, and two to eight academic years for part-time PhD students.
Minimum Credits	A PhD student shall acquire 15 credits, not including Thesis in the Biological Science and Technology and Departmental Seminar, within the duration of study. These 15 credits shall contain at least 9 credits from the courses of the College of Biological Science and Technology at NCTU (the number of credits acquired from the departments or institutes that are not in the College of Biological Science and Technology at NCTU shall not exceed 6). PhD students who are enrolled through direct admission to the PhD program shall acquire at least 30 credits (which may include Departmental Seminar and the credits earned from the Master's program, but the Thesis in the Biological Science and Technology from the Master's program is not included) within the duration of study. These 30 credits must contain at least 24 credits from the courses offered by the College of Biological Science and Technology at NCTU (Thesis in the Biological Science and Technology and Departmental Seminar are not included).
Curriculum and Regulations	Required courses for the PhD program 1. Departmental Seminar (4 credits required) 2. Special Topics Seminar (2 credits required) 3. Thesis in the Biological Science and Technology (2 credits required)